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Svar på Høringsnotat – regulering av fangst av snøkrabbe i 2025 

Golden Atlantic ønsker med dette å gi vårt innspill på høringsnotatet for regulering av fangst 
av snøkrabbe i 2025. Golden Atlantic AS er et eksportselskap som har kjøpt og solgt 
snøkrabbe fra norske rederi. Vi etablerer oss for å motta fersk snøkrabbe i 2025 sesongen.  

 

Lukkingen av snøkrabbefisket er veldig viktig for verdiskapningen. Fartøykvoter og 
bortgangen fra et olympisk fiske gjør at volumet blir fordelt litt jevnere utover sesongen og 
fiskerne kan fokusere på økt kvalitet. Vår bekymring er at alle alternativene framsatt av 
Fiskeridirektoratet gir en overregulering og dermed elementer av olympisk fiske. Dette vil 
svekke satsningen på levende langs kysten, da en stor del av kvoten vil landes på kort tid. 
For selv med deler av kvoten avsatt til levende, er det flere båter som skal fiske hele 
fartøykvoten som fersk. Hvis det legges opp til et kappfiske etter snøkrabbe vil markedene 
for fersk snøkrabbe ikke klare å ta unna alt volum.  Skal denne satsningen lykkes må 
volumet spres jevnt utover en lengre periode. Fartøyene vil også med en regulering med 
elementer av olympisk fiske, fokusere på volum og ikke kvalitet og størrelse. Det blir 
viktigere for dem å fylle båten framfor å velge områder med stor størrelse og god kvalitet. Vi 
mener det skal være unødvendig med en overregulering ettersom at hele kvoten i 2024 ble 
overfisket på litt over to måneder.  

 

 


